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Vintern	var	skonsam	för	gräset.	Våren	kom	redan	i	april,	en	vecka	med	värme.	Sedan	
avstannade	våren,	den	blev	kylig	ända	fram	i	juni.	När	värmen	så	till	slut	kom,	så	blev	det	en	
fin	sommar	för	växtligheten	och	en	lång	höst.	Det	var	plus	grader	ända	in	i	december.	Det	är	
inte	så	bra,	det	gynnar	snö	mögel	som	måste	bekämpas	inte	bara	en	gång	under	en	period	
utan	flera,	när	det	är	plus	grader.	Öppning	av	banorna	var	mer	i	rätt	tid,	inte	så	tidigt	som	
2014	som	var	mycket	tidigt.	Klubbarna	fick	en	lång	säsong	med	längre	skötsel	tid	och	dyrare.	
Banorna	har	haft	en	fin	säsong	sett	på	växtligheten.	Banorna	hade	fin	kvalité	på	sina	
gräsytor.	

Banorna	har	haft	besök	av	vår	Bankonsulent	Mikael	Frisk,	besöken	är	uppskattade	av	
banpersonal.	Han	hjälper	till	att	ta	fram	skötselplaner	om	så	önskas.	

Några	klubbar	i	distriktet	har	gått	samman	och	gör	gemensamma	inköp	på	gödning.	Då	får	
man	även	hjälp	med	gödsel	givorna	under	säsongen.	

Klubbarna	som	hade	femdagars,	visade	upp	fin	kvalité	på	sina	banor.		

Slope	har	slutförts	på	klubbarna	Forshaga,	Lundsberg	och	Hammarö	som	inför	2016	får	ny	
slope.		

	


